上海浙江 + 望仙谷游 SHANGHAI ZHEJIANG WANGXIAN VALLEY

上海 / 绍兴 / 金华 / 衢州 / 江山 / 铅山 / 望仙谷 / 上饶 / 建德

Shanghai / Shaoxing / Jinhua / Quzhou / Jiangshan / Yanshan / Wangxian Valley / Shangrao / Jiande



- 全程无购物店 Zero Shopping Shop
- 船游鉴湖 Cruising At Jianhu Lake
- 船游黄浦江 Cruising At Huangpu River
- 万佛塔夜景 Wanfo Pagoda Night View
- 望仙谷绝壁夜景 Wangxian Valley Cliff Night View
- 水亭门日景 + 夜景 Shuiting Gate Day + Night View
- 葛仙村梦幻星空 Gexian Village Dreamy Starry Sky
- 葛仙山9D七彩玻璃悬廊 Gexian Mountain 9D Colorful Glass Corridor
- 篝火晚会 + 莲花祈福水灯 Bonfire Party + Lotus Water Lantern Praying
- 众妙阁灯光秀+大型水幕电影《修心归真纪》 Zhongmiao Pavilion Light Show + Large-scale Water Curtain Movie < Cultivating Heart and Returning to the Truth>
- 葛仙村独家旅拍(团体照、个人电子版美照、团体短视频花絮) Gexian Village Exclusive Photography (Group Photo, Personal Digital Photo, Group Short Video)

行程特点 ITINERARY HIGHLIGHTS

- 仙霞关 Xianxia Pass TICKET
- 葛仙村 Gexian Village TICKET
- 望仙谷 Wangxian Valley TICKET
- 柯岩风景区 Keyan Scenic Area TICKET
- 兜率天景区 Tusita Scenic Area
- 婺州古城 Wuzhou Ancient City TICKET
- 孔氏南宗家庙 Confucian Nanzong Temple TICKET
- 葛仙山风景区 Gexian Mountain Scenic Area TICKET
- 江郎山风景区 Jianglang Mountain Scenic Area TICKET
- * ŢICKET 含票 Include Ticket

| ● 膳食 MEALS

- 八卦宴 Bagua Feast
- 鲁镇风味 Luzhen Cuisine
- 乡村风味 Country Cuisine
- 水门风味 Shuimen Cuisine
- 孔府风味 Confucian Cuisine
- 仙谷风味 Gexian Valley Cuisine
- 本帮风味 Shanghai Local Cuisine

酒店特色 HOTEL HIGHLIGHTS

- 住宿当地4+5星级酒店 Stay Local 4+5 Stars Hotel
- 住宿1晚葛仙村内 Stay 1 Night In Gexian Village

乐趣购物 FUN SHOPPING

- 豫园城隍庙商圈 Yuyuan Cheng Huang Temple Shopping District
- 南京路步行街 Nanjing Road Pedestrian Street



江西

JIANGXI





婺州古城 Wuzhou Ancient City



梅城古镇 Meicheng Ancient Town

第1天 出境 🛪 上海

机上用餐/晚

集合于国际机场,乘搭国际航班飞往上海。

南京路步行街: 随处可见文艺时尚气息十足的城市雕塑,还可以看到像缩小版旧式电车的铛铛车穿梭往来,很有老上海的味道。

外滩: 最具上海城市象征意义的景点之一,外滩的精华就在于52幢风格各异被称为"万国建筑博览"的外滩建筑群。

黄浦江(含船游): 黄浦江被称为"上海的母亲河",浦东和浦西以此为界。乘坐游船畅游江上,看浦江灯火辉煌的夜景。

第 2 天 上海 深 绍兴

早午

柯岩风景区(含鉴湖游船): 包含柯岩、鉴湖、鲁镇三部分,拥有姿态各异的石岩、石洞、石潭、石壁等奇景。景区最特别的是"天工大佛"和"奇云石骨",已屹立千年。鲁镇景区则是为了还原鲁迅笔下的"鲁镇"而建,江南水乡,灰墙黛瓦。泛舟湖上,看看绍兴的石桥和仙人遗留下来的古纤道;香林景区拥有一大片桂林。

第3天 绍兴 完 金华

早午服

兜率天景区(含景区车): 由兜率天宫(天上净土)和会稽山龙华寺(人间净土)两大建筑群组成。这里桂花飘香、烟火熏香、花果蕴香、民居古香,统称四绝。景区主要有空山梵音、香林花雨、兜率天宫等景点。金华火腿非遗馆: 每层设若干展厅,通过图文详解、器物陈列、微景观等形式,为游客展示金华火腿的干年发展历史和制作工艺。婺州古城: 古城始建于汉末三国时期,其内城又称子城,建于唐末,距今已有1100多年,是保持干年以上古城核心格局的历史遗存。万佛塔夜景: 老金华城地标性建筑,九层八角楼阁式砖木结构建筑,因塔身外壁上半部的每块砖上雕有不同的精美如来佛像,一排排地结

第4天 金华 票 衢州

跏跌坐在莲台上,期数万计,故称"万佛塔"。

早午晚

赤松黄大仙宫: 赤松宫位于道教第三十六洞天金华山上,为上古神农时雨师赤松子及黄大仙-得道飞升之圣地。一千七百多年的仙风历史,遗留下了极为深厚的仙道文化底蕴。

孔氏南宗家庙: 为中国仅有的三座孔氏家庙之一,素称"南宗",距今约有700多年的历史。

水亭门(日景+夜景): 水亭门上部城楼,目前是被漆成了红色,这座城门城楼非常有衢州标志性,正面看很像是天安门的样子。这里不仅白天气派好看,晚上还会亮灯,红色和金色组合比白天更美。

第5天衛州 深江山 深 衛州

江郎山风景区(含景区车): 以"奇峰赤壁"为主要特色,属典型的丹霞地貌景区。江郎山三绝:"三爿石"、"一线天"、"伟人峰"。江郎山主峰为"神州丹霞第一奇峰"、伟人峰酷似一代伟人邓小平的侧面头像、灵峰亚峰间的峡谷,为"全国一线天之最"。

仙霞关(仙霞古道): 自古为兵家必争之地,素有"东南锁钥"、"入 闽咽喉"之称,是古时由浙入闽的唯一陆上官道,"海上丝绸之路江 山段"的主要遗存,全国唯一保存完整的黄巢起义遗址。 仙霞关曾与 居庸、剑门、辰笼合称为古代四大名关。

廿八都古镇: 这个小镇排行28,当地人称"廿八都"。历史上是边区的重要集镇,素有"枫溪锁钥"之称。专家誉此为"文化飞地",学者称其为"一个遗落在大山里的梦。"

第6天 衢州 景 铅山

2年晚

葛仙村(含景区车+独家旅拍): 以东汉末年葛玄在葛仙山的修行事迹为线索,融合中国传统文化内核和要素,结合古典山水画境,以水、竹、村为创意元素,致力打造一个集生态旅游、休闲度假、商务会展和传统文化体验的天然圣地和绝佳仙村。

日游景点: 中国镇物文化馆、风尾庐、酿酒坊、金匮堂、众妙阁、菖蒲博物馆、听香小舍、无何有居、琅玕小榭等等。

夜游景点: 玉清台、洗尘门、清幽涧、缘生池、太虚幻境等等。

仙村体验: 众妙阁灯光秀、大型水幕电影《修心归真纪》、篝火晚会(每周二停)、莲花祈福水灯、梦幻星空。

第7天 铅山 望仙谷 器 上饶 早午晚

葛仙山风景区(含缆车): 地处武夷山北麓,号称"中华灵宝第一山"。葛仙山集宗教文化与自然风光为一体,是道教和佛教和睦共处的宗教地,形成了"一山两教、道佛双修"的宗教文化。

干里江山图:透过石栏拍摄远处山景,栅栏恰似相框,拍出了属于自己心目中最写实的"千里江山"。

9D七彩玻璃悬廊: 踏上高空玻璃悬廊,山间美景一览无余,俯瞰可见山下村落的面貌,是刺激又震撼的双重感觉。

望仙谷(含绝壁夜景): 隐于灵山山脉之中,由九牛、岩铺、南山、圆山顶、芳村5区域大板块组成,更具有"神仙故里"之美誉。望仙谷以山、水、谷、村、寺、林、田为资源本底,有峡谷漂流、栈道探险、岩铺民俗、天心禅寺、南山桃源、三叠水、胡氏宗祠等众多景点。夜幕降临,看着万家灯火,让人恍如穿越回了商贾云集的北宋盛世。

第8天 上饶 226km 建德 275km 上海

早晚

梅城古镇: 古称严州府,是一座历史文化底蕴深厚的千年古镇。梅城 因古城墙临江一段筑成梅花形而得名,也因此素有"天下梅花两朵半 ,北京一朵、南京一朵、严州半朵"。

第9天 上海 × 入境

早午/机上用餐

豫园城隍庙商圈: 因为区域内有座豫园和城隍庙而得名,是上海市中心相对古朴的区域,街区内保留了明清风格的古建筑,和周围的现代化建筑形成鲜明对比,彰显出上海这座国际大都会强大的包容性。

旅程结束,送往机场乘搭客机飞返美丽的家园。 鸿运期待与您再次出发!





柯岩风景区 Keyan Scenic Area

| 江郎山风景区 | Jianglang Mountain Scenic Area

Day 1 Depart 🛪 Shanghai

Assemble at international airport, departure flight to Hangzhou. Nanjing Road Pedestrian Street: You can see urban sculptures full of artistic and fashionable atmosphere everywhere, also can see the old trams passing back and forth, which has the taste of old Shanghai. The Bund: One of the most symbolic of Shanghai, the main point is the 52 different styles buildings known as "World Architecture Expo". Huangpu River (Include Cruising): Huangpu River is "The Mother River in Shanghai". Take a cruise to view the brilliant night lights view.

Day 2 Shanghai 200km Shaoxing

Keyan Scenic Area (Include Jianhu Cruising): Including Keyan, Jianhu, and Luzhen, it has wonderful scenery such as stone caves, stone pools, and stone walls with different postures. Luzhen Scenic Area is a water town in the south of the Yangtze River. Cruising on the Jianhu Lake and see the stone bridges and the ancient trails left by the immortals; the Xianglin Scenic Area is a large area of fragrans forest.

Day 3 Shaoxing Jinhua

Tusita Scenic Area (Include Shuttle Bus): Consists of Tusita Temple (Pure Land in Heaven) and Longhua Temple in Kuaiji Mountain (Pure Land on Earth). The main spots include Kongshan Sanskrit, Xianglin Flower Rain, Dousita Temple and so on.

Jinhua Ham Intangible Cultural Heritage Museum: Through detailed explanations of pictures and texts, display of utensils, micro-land-scapes and other forms, the millennium development history and production technology of Jinhua ham are displayed for tourists. Wuzhou Ancient City: Inner city built in the late Tang Dynasty. It has been more than 1,100 years ago and a historical relic that has maintained the core pattern of the ancient city.

Wanfo Pagoda Night View: A nine-story octagonal pavilion-style brick-wood structure building, The name come from each brick on the upper half of the outer wall of the pagoda is carved with different exquisite Buddha statues, sitting in rows on lotus platform.

Day 4 Jinhua Row Quzhou

Chisong Huangdaxian Palace: Palace located on Jinhua Mountain, the thirty-sixth cave of Taoism. The 1,700-year history of immortality has left behind a very profound cultural heritage of immortality.

Confucian Nanzong Temple: It is one of the only three Confucian family temples in China. It is known as "Southern Temple" and has a

history of more than 700 years.

Shuiting Gate (Day View + NIght View): The upper part of the Shuiting Gate is currently painted red. This gate tower very iconic in Quzhou, and looks like Tiananmen Square from the front. Not only is beautiful during the day time. When it lit up at night, the combination of red and gold is more beautiful than during the day.

Day 5 Quzhou Jiangshan Quzhou

Jianglang Mountain Scenic Area (Include Shuttle Bus): Classic Danxia landform known for its natural landscape "three pieces of stone". Narrow gorge between two peaks is the most marvelous "one-line sky in China". Great Man Peak is a remarkable natural landscape. Xianxia Pass (Xianxia Ancient Road): A battleground for military strategists in ancient times. Known as "the key to the southeast" and "the throat into Fujian". The only official road from Zhejiang to Fujian in ancient times. Xianxia Pass known as the four famous passes in ancient times together with Juyong, Jianmen and Chenlong. Nianbadu Ancient Town: This town is ranked 28th so the locals call it "Nianbadu". Historically, it was an important market town in the border area. Experts call it "cultural enclave" and scholars call it "a dream left in the mountains".

Day 6 Quzhou Tanshan

Gexian Village (Include Shuttle Bus): Taking Ge Xuan's deeds of practice in Gexian Mountain as clues, integrate the core elements of Chinese traditional culture, create a natural holy place and wonderful fairy village for traditional cultural experience.

Day Tour: China Town Museum, Fengwei House, Brewery, Golden Chamber, Zhongmiao Pavilion, Calamus Museum, Tingxiang Cottage, Wuheyou House, Langgan Small Pavilion and etc.

Night Tour: Yuqing Platform, Xichen Gate, Qingyou Stream, Yuansheng Pond, Taixu Illusionary Land and etc.

Fairy Village Experience: Zhongmiao Pavilion Light Show, Large-scale Water Curtain Movie <Cultivating Heart and Returning to the Truth>, Bonfire Party (stop every Tuesday), Lotus Water Lantern Praying, Dreamy Starry Sky.

Day 7 Yanshan Wangxian Valley Shangrao

Gexian Mountain Scenic Area (Include Cable Car): Located at the northern foot of Wuyi Mountain, known as "the first mountain of Lingbao in China". A religious place forming a religious culture of "one mountain, two religions, Taoism and Buddhism".

Thousands Miles of Mountains and Rivers: Take mountain scenery pictures through the stone fence, forming the most realistic "Thousands Miles of Mountains and Rivers" in every person mind.

9D Colorful Glass Corridor: Step on the glass corridor and have a panoramic view of the beautiful scenery of mountains and villages. It is a double feeling of stimulation and shock.

Wangxian Valley (Include Cliff Night View): Hidden in the Lingshan Mountains and has the reputation of "Immortals Hometown". There are many scenic spots such as canyon rafting, plank road exploration, Yanpu folk customs, Tianxin Temple, Nanshan Taoyuan, Sandiashui, Hu's Ancestral Hall and etc. During night time, viewing the lights of thousands of houses, people seem to have traveled back to the prosperous Northern Song Dynasty.

Day 8 Shangrao 226km Jiande 275km Shanghai

Meicheng Ancient Town: Known as Yanzhou Mansion in ancient times, it is a thousand years town with profound historical and cultural heritage. Meicheng got its name from the fact that the Linjiang section of the ancient city wall was built in the shape of half plum blossoms, so it is known as "two and a half plum blossoms in the world, one in Beijing, one in Nanjing, and half in Yanzhou".

Day 9 Shanghai 🛪 Return

Yuyuan Cheng Huang Temple Shopping District: The ancient buildings in the Ming and Qing Dynasties are preserved in the block, which is in sharp contrast with the surrounding modern buildings. The strong inclusiveness of this international metropolis.

End of journey, return flight to home. iO Travel hope to serve you again soon!





豫园城隍庙商圈 Yuyuan Cheng Huang Temple Shopping District



望仙谷 Wangxian Valley



Wanfo Pagoda



水亭门 Shuiting Gate

出发日期 DEPARTURE DATE:

必须符合条规: 本公司保留对行程内容因当地天气、路况、 突发情况以及不可抗拒因素,做出适当 更改和调整的权力。 所有航班如有更改,恕不另行通知。 旅游细则与附带条件,以收据育项为准测。 自由活动期间自费项目由客人自行选择与付费。 如有包含门票,将特别注明。

- 6. 如有购物站,将特别注明。
 7. 旅程以华语,粤语或英文讲解。
 8. 每团至少16位成员才能铁定出发,如团体少于16为成员,本公司保留决定操作或取消此行程。
 9. 所有酒店评级,均以当地为标准。如遇到当地酒店客满,不可预测等因素,将以同级酒店取代。
 10. 房型是根据酒店分配,本公司不负责所分配房型差异。
 11. 本公司建议购买旅游保险,为您的旅程做个保障。
 12. 英文版本是翻译自中文版本,如有差异将以中文版为。

30300 IPOH, PERAK, MALAYSIA.

团费 TOUR FARE:

Terms & Conditions Apply:

- Terms & Conditions Apply:

 1) Or servers the right to make appropriate changes and adjustments of the itinerary due to local weather, road conditions, unexpected situations and irrestitible factors without prior notice.

 2) All flight are subject to change without prior notice.

 3) All sooking will be subjected to terms and conditions of a prior of the prior to terms and conditions. All participation of optional tours will be at passengers own expense.

 5) Admission and entrance ticket will be included where specified.

- 7) Tour is conducted in Chinese. Cantonese or English.
 8) Minimum group size of 16 passenger is required for a confirmed departure. Group size of 16 and below will 30 left be at discretion of 10 tayed standard. In the event that accommodation, if the stated hotel in unavailable, it will be replaced by hotel of similar standards.
 10 Room trybes are based on run of house an allocated by differences of the room allocated sponsible for the differences of the room allocated sponsible for the commodate spound of the commodate spound of the commodate spound of the commodate sponsible for the commodate spound of the commodate spou





IPOH OVERLAND TOURS & TRAVEL SDN. BHD. E FREE VACATION SDN. BHD. (1214279-D) (KPK/LN 8618)

- IPOH OFFICE: \$\,+605 253 2766 / +6016 559 8766 O NO. 19, JALAN SULTAN ABDUL JALIL,
- +6016 311 0632
- O NO. 50, JALAN SRI PELANGI, TAMAN PELANGI, 80400 JOHOR BAHRU, JOHOR, MALAYSIA.



20240513